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Hei Astrid. 
 
Dette kom brått på.  
 
Har i DAG fått melding frå Atle Vaage om att Seim Skyttarlag må levere inn info, om korleis Seim 
Skyttarlag skal finansiere spelemidlene  på 1,8 mill, i påvente av utbetaling av spelemidlene.    Dette 
måtte han sende videre i løpet av dagen.   Dersom skyttarlaget ikkje har ein plan på finansieringa av 
1,8 mill, så kommer Atle til å måtte trekke søknaden.  Har Du mulighet å gje Kommunal garanti på 1,8 
mill ?  Som då vert innløyst når spelemidlane kjem.   På møte vi hadde med Deg  snakka Du og om eit 
fond som kunne brukast til slik finansiering. Går det å gjere ein vri på MEGET KORT TID ? 
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Med vennlig hilsen 

Johannes O. Seim 
Vaktmester 

SPV Infrastruktur og Innkjøp 
Telefon direkte +47 95 26 58 96   

Epost: Johannes.seim@spv.no 
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